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Protokoll till årsstämma i Rönneåkommittén 

2021-06-23, klockan 10.00 – 11.00 

 

Mötet hålls digitalt 

Närvarande: 

Svalöv    Jan Rosengren 

Höör    Lars-Olof Andersson 

Klippan    Gunilla Svensson 

Åstorp    Ronny Sandberg 

Ängelholm    Lars Nyander 

Perstorp Specialty Chemical AB  Göran Lengdén 

Dessutom deltog Henrik Wöhlecke från Eslövs kommun 

 

1. Mötets öppnande 

Ordföranden Lars-Håkan Persson öppnade mötet. 

 

2. Val av ordförande att leda förhandlingarna 

Lars-Håkan Persson valdes att leda stämmans förhandlingar. 

 

3. Val av sekreterare för stämman 

Till sekreterare för mötet valdes Carl-Gunnar Thosteman. 

 

4. Fråga om stämman utlysts i behörig ordning 

Ombuden fann att stämman utlysts i behörig ordning. 
 

Lars Nyander påpekar att utskicket av handlingar inför stämman inte varit 

tillfredställande, eftersom i första sändningen kommitténs handlingar 

skickades till Vattenrådet, istället för Vattenrådets handlingar. Dessutom 

kom vissa handlingar så sent som dagen innan stämman. 
 

Henrik Wöhlecke instämde i Lars påpekande, och underströk vikten av att 
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styrelsen ska kunna ta ställning till handlingarna inför årsstämman. 

 

5. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes. 

 

6. Fastställande av röstlängd 

Röstlängden fastställdes. 

 

7. Val av två personer att jämte ordförande justera stämmans protokoll 

Lars Nyander och Ronny Sandberg valdes att justera stämmans protokoll. 

 

8. Föredragning av kommitténs årsberättelse 

Rönneåkommitténs verksamhetsberättelse 2020 (bilaga 1) 
 

Lars Nyander ställde frågan varför styrelsen hållit endast 2 möten under 

det gångna verksamhetsåret, och menade att det borde ha varit fullt 

möjligt att hålla digitala möten. Lars ansåg också att informationsflödet i 

styrelsen och föreningen varit alltför begränsat under verksamhetsåret. 

 

Lars-Håkan Persson bad att få besvara dessa frågor på kommande 

styrelsemöte. Stämman godkände denna begäran. 

 

Frågan om varför verksamhetsberättelsen använder begreppet 

”Arbetsutskott” istället för ”Styrelse” besvarades av sekreteraren med att 

”Arbetsutskott” är ett begrepp ur stadgarna, men i vardagligt tal används 

istället ”Styrelsen”. 

 

Stämman fastställde verksamhetsberättelsen med ovan gjorda 

anmärkningar. 

 

9. Fastställande av kommitténs balansräkning och resultaträkning 2020 

(bilaga 2) 

Stämman fastställde balansräkning och resultaträkning. 
 

Lars Nyander efterlyste framledes mer detaljerad information om 
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innehållet i de olika bokföringsposterna, och menade att därför 

ekonomiredovisningen bör utvecklas. 

 

Henrik Wöhlecke instämde i Lars Nyanders synpunkter. 

 

10. Föredragning av revisionens årsberättelse 

Revisionsberättelse 2020 (bilaga 3) 

Stämman lade berättelsen till handlingarna. 

 

11. Fråga om ansvarsfrihet för kassaförvaltningen och styrelse för den tid 

berättelserna avser 

Stämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet. 

 

12. Rönneåkommitténs medlemmar (bilaga 4) 

Stämman lade medlemsförteckningen till handlingarna. 

 

13. Val av ordförande, vice ordförande och adjungering av koordinator i 

kommittén för kommande verksamhetsår. Posten som koordinator är 

vakant till dess Klippans kommun slutfört rekrytering i augusti 2021. 

 

Valberedningens ordförande Ronny Sandberg föreslog Lars-Håkan 

Persson till ordförande i Rönneåkommittén, och Ulla-Britt Brandin till 

vice ordförande. 

Stämman röstade i enlighet med valberedningens förslag. 

 

14. Val 

a. Val av ledamöter i styrelsen och ersättare för dessa 

Ronny Sandberg presenterar valberedningens förslag till styrelse 

och ersättare. 

Förslaget följer 2020 års sammansättning av styrelsen. 

Förslaget i sin helhet bifogas protokollet. 

Stämman antog valberedningens förslag. 

b. Val av revisorer och ersättare för dessa 

Valberedningen föreslog Lars-Inge Sjöholm och Peter Johansson. 

Stämman antog förslaget. 
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c. Val av representanter till valberedningen, 3 stycken varav en 

sammankallande 

Stämman föreslog innevarande valberedning med Ronny Sandberg, 

Nils-Olov Johansson och Göran Fransson, där Ronny Sandberg är 

sammankallande. 

Stämman antog förslaget. 

 

15. Arbetsplan 2021-2022 (bilaga 5) 
 

Henrik Wöhlecke påpekade att arbetsplanen är ordförandens förslag och 

inte styrelsens. 

 

Lars Nyander föreslog att styrelsen ska arbeta igenom planen ytterligare, 

både vad gäller innehållet och kommitténs arbetssätt i de olika delarna av 

planen, för att sedan presentera ett förslag till plan för medlemmarna i ett 

brett samråd och därefter fastställa en långsiktig plan. Ängelholms 

kommun erbjuder sig att vara värd för ett sådant samråd. 
 

Stämman gav styrelsen i uppdrag att arbeta igenom planen ytterligare, 

både vad gäller innehållet och kommitténs arbetssätt i de olika delarna av 

planen, för att sedan presentera ett förslag till plan för medlemmarna i ett 

brett samråd, och därefter fastställa en långsiktig arbetsplan för 

kommittén. 

 

16. Fastställande av fördelning av kontrollavgifterna 2021 (bilaga 6) 
 

Lars Nyander efterlyste en förklaring till den stora skillnaden i kostnader 

mellan åren 2020 och 2021. Sekreteraren berättade att utfallet i 

upphandlingen av ny leverantör av kontrollprogrammet resulterat i de 

siffror för 2021 som presenteras i bilagan, där år 2021 är det första året 

med den nya leverantören. Programmet är i övrigt oförändrat i förhållande 

till tidigare år. 

 

Stämman lade fördelningen av kontrollavgifter till handlingarna. 
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17. Fastställande av medlemsavgift och budget för 2021 

a. Fastställande av medlemsavgift 2021 

Styrelsens förslag. Medlemsavgiften oförändrad, 500 kr per 

medlem och år 

Stämman beslutade i enlighet med förslaget. 

b. Fastställande av budget för 2021 (bilaga 7) 

 

En diskussion uppstod kring hanteringen av kommitténs 

strukturella underskott i driftbudgeten, där medlemsavgiften som 

enda intäktskälla inte täcker de årliga utgifterna. Resultatet är att 

underskottet täcks av föreningens egna kapital. 

 

Ronny Sandberg ansåg att årets stämma bör godta att underskottet 

täcks av det egna kapitalet, och att föreningen bör arbeta för att på 

sikt arbeta bort det strukturella underskottet. 
 

Jan Rosengren föreslog att styrelsen till nästa stämma ska lägga 

fram förslag till budget med balanserad driftkostnad. 

 

Henrik Wöhlecke ansåg att frågan om sammanslagningen av de 

båda föreningarna ska föras framåt, för att genom en 

sammanslagning lösa grundorsakerna till kommitténs strukturella 

underskott. 

 

Stämman antog budgeten, med tillägget att styrelsen får ett uppdrag 

i enligt med Jan Rosengrens förslag 

 

18. Fastställande av arvoden för ordförande och revisorer 2020 

Styrelsens förslag. Ordförande ersätts med arvode 6000 kronor. Revisor 

ersätts med arvode 3000 kronor. 

Stämman biföll styrelsens förslag. 

 

19. Övriga inkomna ärenden 

Inga övriga inkomna ärenden. 
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20. Mötet avslutas 

Ordföranden avslutade mötet. 

 

 

 

(Digital underskrift) 

Lars-Håkan Persson 

Ordförande 

 

(Digital underskrift)  (Digital underskrift) 

Ronny Sandberg   Lars Nyander 

Justerare   Justerare 

 

(Digital underskrift) 

Carl-Gunnar Thosteman 

Sekreterare 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bilagor 

 

Bilaga 1: Årsberättelse 2020 

Bilaga 2: Balansräkning och resultaträkning 

Bilaga 3: Revisionsberättelse 2020 

Bilaga 4: Medlemmar 2020 

Bilaga 5: Arbetsplan 2021-2022 

Bilaga 6: Fördelning av kontrollavgifter 

Bilaga 7: Budget och fördelning av medlemsavgifterna 
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2021-09-10 16:15

Serienummer: 7xAH6izqF1tuS/QIzcoewg
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Protokoll till årsstämma i Rönneåkommittén 


2021-06-23, klockan 10.00 – 11.00 


 


Mötet hålls digitalt 


Närvarande: 


Svalöv    Jan Rosengren 


Höör    Lars-Olof Andersson 


Klippan    Gunilla Svensson 


Åstorp    Ronny Sandberg 


Ängelholm    Lars Nyander 


Perstorp Specialty Chemical AB  Göran Lengdén 


Dessutom deltog Henrik Wöhlecke från Eslövs kommun 


 


1. Mötets öppnande 


Ordföranden Lars-Håkan Persson öppnade mötet. 


 


2. Val av ordförande att leda förhandlingarna 


Lars-Håkan Persson valdes att leda stämmans förhandlingar. 


 


3. Val av sekreterare för stämman 


Till sekreterare för mötet valdes Carl-Gunnar Thosteman. 


 


4. Fråga om stämman utlysts i behörig ordning 


Ombuden fann att stämman utlysts i behörig ordning. 
 


Lars Nyander påpekar att utskicket av handlingar inför stämman inte varit 


tillfredställande, eftersom i första sändningen kommitténs handlingar 


skickades till Vattenrådet, istället för Vattenrådets handlingar. Dessutom 


kom vissa handlingar så sent som dagen innan stämman. 
 


Henrik Wöhlecke instämde i Lars påpekande, och underströk vikten av att 
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styrelsen ska kunna ta ställning till handlingarna inför årsstämman. 


 


5. Fastställande av dagordning 


Dagordningen fastställdes. 


 


6. Fastställande av röstlängd 


Röstlängden fastställdes. 


 


7. Val av två personer att jämte ordförande justera stämmans protokoll 


Lars Nyander och Ronny Sandberg valdes att justera stämmans protokoll. 


 


8. Föredragning av kommitténs årsberättelse 


Rönneåkommitténs verksamhetsberättelse 2020 (bilaga 1) 
 


Lars Nyander ställde frågan varför styrelsen hållit endast 2 möten under 


det gångna verksamhetsåret, och menade att det borde ha varit fullt 


möjligt att hålla digitala möten. Lars ansåg också att informationsflödet i 


styrelsen och föreningen varit alltför begränsat under verksamhetsåret. 


 


Lars-Håkan Persson bad att få besvara dessa frågor på kommande 


styrelsemöte. Stämman godkände denna begäran. 


 


Frågan om varför verksamhetsberättelsen använder begreppet 


”Arbetsutskott” istället för ”Styrelse” besvarades av sekreteraren med att 


”Arbetsutskott” är ett begrepp ur stadgarna, men i vardagligt tal används 


istället ”Styrelsen”. 


 


Stämman fastställde verksamhetsberättelsen med ovan gjorda 


anmärkningar. 


 


9. Fastställande av kommitténs balansräkning och resultaträkning 2020 


(bilaga 2) 


Stämman fastställde balansräkning och resultaträkning. 
 


Lars Nyander efterlyste framledes mer detaljerad information om 
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innehållet i de olika bokföringsposterna, och menade att därför 


ekonomiredovisningen bör utvecklas. 


 


Henrik Wöhlecke instämde i Lars Nyanders synpunkter. 


 


10. Föredragning av revisionens årsberättelse 


Revisionsberättelse 2020 (bilaga 3) 


Stämman lade berättelsen till handlingarna. 


 


11. Fråga om ansvarsfrihet för kassaförvaltningen och styrelse för den tid 


berättelserna avser 


Stämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet. 


 


12. Rönneåkommitténs medlemmar (bilaga 4) 


Stämman lade medlemsförteckningen till handlingarna. 


 


13. Val av ordförande, vice ordförande och adjungering av koordinator i 


kommittén för kommande verksamhetsår. Posten som koordinator är 


vakant till dess Klippans kommun slutfört rekrytering i augusti 2021. 


 


Valberedningens ordförande Ronny Sandberg föreslog Lars-Håkan 


Persson till ordförande i Rönneåkommittén, och Ulla-Britt Brandin till 


vice ordförande. 


Stämman röstade i enlighet med valberedningens förslag. 


 


14. Val 


a. Val av ledamöter i styrelsen och ersättare för dessa 


Ronny Sandberg presenterar valberedningens förslag till styrelse 


och ersättare. 


Förslaget följer 2020 års sammansättning av styrelsen. 


Förslaget i sin helhet bifogas protokollet. 


Stämman antog valberedningens förslag. 


b. Val av revisorer och ersättare för dessa 


Valberedningen föreslog Lars-Inge Sjöholm och Peter Johansson. 


Stämman antog förslaget. 
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c. Val av representanter till valberedningen, 3 stycken varav en 


sammankallande 


Stämman föreslog innevarande valberedning med Ronny Sandberg, 


Nils-Olov Johansson och Göran Fransson, där Ronny Sandberg är 


sammankallande. 


Stämman antog förslaget. 


 


15. Arbetsplan 2021-2022 (bilaga 5) 
 


Henrik Wöhlecke påpekade att arbetsplanen är ordförandens förslag och 


inte styrelsens. 


 


Lars Nyander föreslog att styrelsen ska arbeta igenom planen ytterligare, 


både vad gäller innehållet och kommitténs arbetssätt i de olika delarna av 


planen, för att sedan presentera ett förslag till plan för medlemmarna i ett 


brett samråd och därefter fastställa en långsiktig plan. Ängelholms 


kommun erbjuder sig att vara värd för ett sådant samråd. 
 


Stämman gav styrelsen i uppdrag att arbeta igenom planen ytterligare, 


både vad gäller innehållet och kommitténs arbetssätt i de olika delarna av 


planen, för att sedan presentera ett förslag till plan för medlemmarna i ett 


brett samråd, och därefter fastställa en långsiktig arbetsplan för 


kommittén. 


 


16. Fastställande av fördelning av kontrollavgifterna 2021 (bilaga 6) 
 


Lars Nyander efterlyste en förklaring till den stora skillnaden i kostnader 


mellan åren 2020 och 2021. Sekreteraren berättade att utfallet i 


upphandlingen av ny leverantör av kontrollprogrammet resulterat i de 


siffror för 2021 som presenteras i bilagan, där år 2021 är det första året 


med den nya leverantören. Programmet är i övrigt oförändrat i förhållande 


till tidigare år. 


 


Stämman lade fördelningen av kontrollavgifter till handlingarna. 
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17. Fastställande av medlemsavgift och budget för 2021 


a. Fastställande av medlemsavgift 2021 


Styrelsens förslag. Medlemsavgiften oförändrad, 500 kr per 


medlem och år 


Stämman beslutade i enlighet med förslaget. 


b. Fastställande av budget för 2021 (bilaga 7) 


 


En diskussion uppstod kring hanteringen av kommitténs 


strukturella underskott i driftbudgeten, där medlemsavgiften som 


enda intäktskälla inte täcker de årliga utgifterna. Resultatet är att 


underskottet täcks av föreningens egna kapital. 


 


Ronny Sandberg ansåg att årets stämma bör godta att underskottet 


täcks av det egna kapitalet, och att föreningen bör arbeta för att på 


sikt arbeta bort det strukturella underskottet. 
 


Jan Rosengren föreslog att styrelsen till nästa stämma ska lägga 


fram förslag till budget med balanserad driftkostnad. 


 


Henrik Wöhlecke ansåg att frågan om sammanslagningen av de 


båda föreningarna ska föras framåt, för att genom en 


sammanslagning lösa grundorsakerna till kommitténs strukturella 


underskott. 


 


Stämman antog budgeten, med tillägget att styrelsen får ett uppdrag 


i enligt med Jan Rosengrens förslag 


 


18. Fastställande av arvoden för ordförande och revisorer 2020 


Styrelsens förslag. Ordförande ersätts med arvode 6000 kronor. Revisor 


ersätts med arvode 3000 kronor. 


Stämman biföll styrelsens förslag. 


 


19. Övriga inkomna ärenden 


Inga övriga inkomna ärenden. 
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20. Mötet avslutas 


Ordföranden avslutade mötet. 


 


 


 


(Digital underskrift) 


Lars-Håkan Persson 


Ordförande 


 


(Digital underskrift)  (Digital underskrift) 


Ronny Sandberg   Lars Nyander 


Justerare   Justerare 


 


(Digital underskrift) 


Carl-Gunnar Thosteman 


Sekreterare 


 


 


 


 


 


 


 


 


Bilagor 


 


Bilaga 1: Årsberättelse 2020 


Bilaga 2: Balansräkning och resultaträkning 


Bilaga 3: Revisionsberättelse 2020 


Bilaga 4: Medlemmar 2020 


Bilaga 5: Arbetsplan 2021-2022 


Bilaga 6: Fördelning av kontrollavgifter 


Bilaga 7: Budget och fördelning av medlemsavgifterna 






994d26412ccb77154ae90a7f3f8afff151eba3e74cf3d16245e8728e971bc05f


9332c2485f021ab19b74dd0f05755d2ceb14c80e65c05d5efe3532d52653997c


e0927be4dd80d9c0cf5677781fbbfd933eb14ec6f3268d228c0069f3b8318bf9


947b0e31e52b9adecfc96e28b12688abb980e5eb522108b3c7cebaa8ca07cb55


ad272fa79ffcab82b4f361e450556388934528350284b8d37c48cfcd4baefbe3

		2021-09-13T08:13:29+0200


	



